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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXI.2022 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie Nr LXXI.2022 
z dnia 31 marca 2022 

Obrady rozpoczęto 31 marca 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:58 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559 i 583) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek otworzył sesję Rady Miejskiej 

w Kunowie i poinformował, że Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej jest chwilowo 
nieobecny na sesji Rady Miejskiej, ponieważ pełni obowiązki służbowe na wyjeździe 
w Ostrowcu Świętokrzyskim.  

Przewodniczący przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji 
i stwierdził obecność 12 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
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Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów uczestniczących w sesji stanowią 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 22.03.2022 r. stanowi załącznik 
Nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 lutego 2022 r. i 11 marca 2022 r.   
4. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kunowie za okres od 01.01.2021 r. do 31.12.2021 r. 
5. Informacja o realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta 

i Gminy Kunów na lata 2021-2025” - za 2021 r. 
6. Sprawozdanie z działalności  Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na rzecz 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Kunów za rok 2021. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Osłonowego w zakresie 
wdrożenia usługi „opieki na odległość” przy użyciu tzw. opasek bezpieczeństwa na 
rok 2022 dla Miasta i Gminy w Kunowie. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
dla Miasta i Gminy w Kunowie na lata 2022-2024. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022- 2025. 

10. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2022 -2035. 

11. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów 
na 2022 rok. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym 
przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii 
Elektrycznej na rok 2023. 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 
Kunów w 2022 roku”. 

14. Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego w 2023 roku. 

15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski. 
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16. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów 
obejmującego sołectwo Rudka. 

17. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

18. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 
międzysesyjnym. 

19. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 
20. Wolne wnioski i informacje. 
21. Zakończenie obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że przedmiotowy 

porządek obrad został udostępniony radnym na tabletach i zapytał, czy są pytania lub uwagi 
do proponowanego porządku obrad. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 

porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 lutego 2022 r. i 11 marca 2022 r. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treści 
przedmiotowych protokołów została udostępniona radnym na tabletach i zwrócił się do 
radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do przygotowanych treści protokołów z dnia 
28.02.2022 r. i z dnia 11.03.2022 r. 
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z dnia 28.02.2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 lutego 2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z dnia 28.02.2022 r. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z dnia 11.03.2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 11 marca 2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z dnia 11.03.2022 r. 
 
Oryginały protokołów znajdują się w teczce oznaczonej Nr: Or.0002.11.2022 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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4. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie 
za okres od 01.01.2021 r. do 31.12.2021 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Kierownika Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie o przedstawienie przedmiotu 

procedowanego sprawozdania. 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie (MGOPS) Joanna 

Potrzeszcz poinformowała, że przedmiotowe sprawozdanie składa się z dwóch bloków 

tematycznych tj.  

1. Realizacja zadań zleconych za 2021 rok; 

2. Realizacja zadań własnych.  

Kierownik MGOPS w Kunowie przekazała głos pracownikowi MGOPS w Kunowie 

Krzysztofowi Bonio w celu przedstawienia pierwszej części sprawozdania z działalności MGOPS 

w Kunowie za 2021 rok. 

Krzysztof Bonio przedstawił część sprawozdania dotyczącą realizacji zadań zleconych 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie za 2021 rok. 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joanna Potrzeszcz 

przedstawiła drugą część przedmiotowego sprawozdania dotyczącą realizacji zadań własnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego sprawozdania. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie za 
okres od 01.01.2021 r. do 31.12.2021 r, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

5. Informacja o realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy 
Kunów na lata 2021-2025” - za 2021 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Kierownika MGOPS 

w Kunowie o przedstawienie przedmiotowej informacji. 

Kierownik MGOPS w Kunowie Joanna Potrzeszcz przedstawiła zbiorczą informację 

o realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy Kunów na lata 

2021-2025” - za 2021 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
procedowanej informacji. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Informacja o realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy 
Kunów na lata 2021-2025” - za 2021 r, stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

6. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na rzecz 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Kunów za rok 2021. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanego sprawozdania. 
Pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joanna Cichońska 

przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do omówionego 

dokumentu. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na rzecz 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Kunów za rok 2021, stanowi załącznik Nr 5 do 
protokołu. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Osłonowego w zakresie wdrożenia 
usługi „opieki na odległość” przy użyciu tzw. opasek bezpieczeństwa na rok 2022 dla Miasta 
i Gminy w Kunowie. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Kierownika MGOPS 

w Kunowie o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik MGOPS w Kunowie Joanna Potrzeszcz zgłosiła autopoprawkę do projektu 
procedowanej uchwały w postaci dodania po publikatorze numer 559 numeru publikatora 
583, który zawiera zmiany do ustawy o samorządzie gminnym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Sekretarz Gminy Anecie 
Szloser-Tyczyńskiej. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska również zgłosiła przedmiotową autopoprawkę do 
kolejnych projektów uchwał zawierających w podstawie prawnej przepisy ustawy 
o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Kierownik MGOPS 

w Kunowie Joannie Potrzeszcz. 
Kierownik MGOPS w Kunowie Joanna Potrzeszcz przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Jarosława Jałochę 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Jarosław Jałocha przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Programu Osłonowego w zakresie wdrożenia usługi „opieki na odległość” przy 
użyciu tzw. opasek bezpieczeństwa na rok 2022 dla Miasta i Gminy w Kunowie. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.470.2022 w sprawie uchwalenia Programu Osłonowego 
w zakresie wdrożenia usługi „opieki na odległość” przy użyciu tzw. opasek bezpieczeństwa na 
rok 2022 dla Miasta i Gminy w Kunowie, stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla 
Miasta i Gminy w Kunowie na lata 2022-2024. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Kierownika MGOPS 

w Kunowie o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
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Kierownik MGOPS w Kunowie Joanna Potrzeszcz przedstawiła projekt procedowanej 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Jarosława Jałochę 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Jarosław Jałocha przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta i Gminy w Kunowie na lata 
2022-2024. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Kierownik Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joannie Potrzeszcz za zaangażowanie 
w pracę na rzecz poprawy sytuacji życiowych i warunków bytowych mieszkańców Gminy 
Kunów. 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.471.2022 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny dla Miasta i Gminy w Kunowie na lata 2022-2024, stanowi załącznik Nr 7 
do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
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9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022- 2025. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. Przewodniczący dodał, 
że w związku z ostatnimi zmianami ustawy o zdrowiu publicznym z dnia 1 stycznia 2022 r. 
samorządy gminne zobowiązane są w terminie do 31 marca 2022 r. przyjąć nowe, wspólne 
gminne programy rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. 
Jednym z nowych elementów jest przeciwdziałanie uzależnieniom behawioralnym. 

Sekretarz Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Przeciwdziałania Narkomanii Małgorzata Stojak przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przywitał przybyłego na obrady sesji 

Burmistrza Lecha Łodeja i poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Jarosława Jałochę o przedstawienie opinii Komisji ws. 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Jarosław Jałocha przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022- 2025. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.472.2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022- 2025, stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

10. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.473.2022 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 2035, stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

11. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 
rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
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Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.474.2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 r, stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym 
przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej na rok 2023. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jarosław 
Adamski przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Pożarowej Marię Pająk 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Pożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach 
Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej na rok 2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 



 

13 

 

Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.475.2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii 
Elektrycznej na rok 2023, stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Kunów w 2022 roku”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Pracownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Andrzej Sidor 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek na prośbę Pani Joanny Kosiarskiej 

prezes Kunowskiego Stowarzyszenia „Podaj Łapę” poinformował, że od tego roku istnieje 
obowiązek szczepień kotów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 

Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
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zwierząt na terenie miasta i gminy Kunów w 2022 roku”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.476.2022 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 
Kunów w 2022 roku”, stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

14. Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 
w 2023 roku. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że obecnie kwota funduszu 

sołeckiego wyniosłaby około 0,5 miliona złotych. Odstąpienie od wyodrębnienia funduszu 

sołeckiego na 2023 r. wiąże się z nierozdrobnieniem środków. Możliwość zaangażowania 

funduszu sołeckiego w sołectwie do inwestycji daje małą kwotę zwrotu całości inwestycji ze 

środków możliwych do uzyskania na dane przedsięwzięcia. Burmistrz nadmienił, że 

niewyodrębnienie funduszu sołeckiego nie ma wpływu na działania, jakie są i będą 

podejmowane w sołectwach Gminy Kunów oraz poprosił o podjęcie procedowanej uchwały 

ponieważ będzie to miało większy wpływ ekonomiczny dla gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2023 roku. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.477.2022 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2023 roku, stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.478.2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Ostrowiec Świętokrzyski, stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

16. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów 
obejmującego sołectwo Rudka. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 

Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego 
sołectwo Rudka. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz 
Wanat 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Banasik, Barbara Domagała, Piotr Rakoczy 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXI.479.2022 o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 
Kunów obejmującego sołectwo Rudka, stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
17. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

5 marca uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Agromed 
Kunów, 
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11 marca przygotowywał i prowadził sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej w Kunowie, 

12 marca uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Janiku, 

13 marca uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Nietulisku 
Dużym, 

18 marca był obecny na XIII mistrzostwach Kunowa w kategorii szkół podstawowych dziewcząt 
i chłopców, 

18 marca uczestniczył wspólnie z Burmistrzem w rozmowach dotyczących współpracy drużyny 
tenisowej „Janik Zgoda” oraz „Enea Siarka Tarnobrzeg”, 

25 marca uczestniczył w uroczystościach kunowskich jubilatów 50-lecia pożycia małżeńskiego. 

Ponadto Przewodniczący uczestniczył w spotkaniach dotyczących pomocy, lokalizacji i pobytu 
ukraińskich uchodźców na terenie gminy Kunów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

18. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 
międzysesyjnym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostało udostępnione na profilu Facebook, 
jak również zostanie zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 
internetowej urzędu i zachęcił do zapoznania się z przedmiotowym dokumentem, w którym 
zawarte są wszystkie działania, jakie były podejmowane w okresie między sesjami. 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.3.2022 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie międzysesyjnym (od 01.03.2022 r. do 30.03.2022r.), stanowi załącznik 
Nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

19. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do 

Przewodniczącego Rady interpelacje od radnej Marii Pająk, radnej Jolanty Ożdżyńskiej i radnej 
Marty Ćwik. Przewodniczący poprosił o przedstawienie przedmiotu interpelacji i udzielił głosu 
radnej Marii Pająk. 
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Radna Maria Pająk złożyła dwie interpelacje skierowane do Starostwa Powiatowego 
w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie: 
- wymiany zniszczonego znaku drogowego oraz lustra przy drodze powiatowej Nr 0649T-
kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 17 do protokołu, 
- udrożnienia przepustu i zamontowania barierek przy przepuście usytuowanym pod drogą 
powiatową Nr 0651T w Dołach Biskupich - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 18 do 
protokołu, 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Jolancie 
Ożdżyńskiej. 

 Radna Jolanta Ożdżyńska złożyła dwie interpelacje w sprawie: 
- poprawy nawierzchni drogi na ul. Opatowskiej w Kunowie- kserokopia interpelacji stanowi 
załącznik Nr 19 do protokołu, 
- poprawy rowu przy ul. Strumyk - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 20 do 
protokołu, 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marcie Ćwik. 

 Radna Marta Ćwik złożyła dwie interpelacje w sprawie: 
- montażu ogrodzenia placu zabaw w Miłkowskiej Karczmie- kserokopia interpelacji stanowi 
załącznik Nr 21 do protokołu, 
- montażu ławek przy przystankach w Miłkowskiej Karczmie- kserokopia interpelacji stanowi 
załącznik Nr 22 do protokołu, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

20. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że Pan Jerzy Brożyna 

Prezes i Dowódca Brygad Polskich Drużyn Strzeleckich zwrócił się z prośbą o umożliwienie 
wręczenia Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Srebrnego Krzyża Zasługi dla Brygady 
Polskich Drużyn Strzeleckich. Przewodniczący udzielił głosu Jerzemu Brożynie. 

Prezes i Dowódca Brygad Polskich Drużyn Strzeleckich poinformował, że działalność 
Brygady Polskich Drużyn Strzeleckich trwa już od ponad 10 lat. Najważniejszym zadaniem jakie 
jest postawione przed Brygadą to opieka nad miejscami pamięci narodowej oraz wyszukiwanie 
miejsc, które by podlegały opiece. Działalność ta nie przebiegałaby tak sprawnie bez pomocy 
Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie wraz z jednostkami podległymi na czele z Burmistrzem 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechem Łodejem. W związku z podejmowanymi działaniami, Zarząd 
Brygad Polskich Drużyn Strzeleckich podjął stosowną uchwałę. Prezes Jerzy Brożyna poprosił 
o odczytanie podjętej uchwały przez Wiceprezesa Brygad Polskich Drużyn Strzeleckich Pana 
Jacka Pastuszkę. 

Wiceprezes Brygad Polskich Drużyn Strzeleckich Pan Jacek Pastuszka odczytał treść uchwały 
Nr 4/O/2021 Zarządu Brygady Polskich Drużyn Strzeleckich w sprawie wyróżnień osób i 
organizacji współpracujących z Brygadą, na podstawie której Zarząd nadaje Srebrny Krzyż za 
zasługi dla Brygady Polskich Drużyn Strzeleckich Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie 
Lechowi Łodejowi. 
Prezes wraz z Wiceprezesem Brygady Polskich Drużyn Stzreleckich udekorowali Burmistrza 
Miasta i Gminy w Kunowie Lecha Łodeja Srebrnym Krzyżem. 
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Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Prezesowi Brygady Polskich 
Drużyn Strzeleckich za odznaczenie i wykonywaną pracę na rzecz społeczności gminnej. 
Ponadto Burmistrz zadedykował otrzymane odznaczenie Radnym Rady Miejskiej w Kunowie 
oraz urzędnikom, którzy wspierają działalność Brygady Polskich Drużyn Strzeleckich oraz 
przypomniał o zaplanowanych na dzień 3 kwietnia uroczystościach uczczenia pamięci 
poległych za wolność w Jeleńcu przy pomniku Antoniego Hedy „Szarego”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek pogratulował Burmistrzowi 
otrzymania odznaczenia oraz Prezesowi Brygady polskich Drużyn Strzeleckich prężnej 
działalności. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie przekazał zaproszenie na Wielkanocny poczęstunek, 
który odbędzie się w dniu 14 kwietnia o godz. 14.00 w budynku Urzędu Miasta i Gminy w 
Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marii Pająk. 
Radna Maria Pająk podziękowała Burmistrzowi oraz Kierownikowi Zakładu Gospodarki 

Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie za szybką odpowiedź na interpelację w sprawie 
wymiany tablicy w części górnej w miejscowości Doły Biskupie. Tablica jest już zamontowana 
i służy mieszkańcom. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Grzegorzowi 
Wanatowi. 

Radny Grzegorz Wanat zgłosił wniosek ustny o posprzątanie ul. Iłżeckiej na wysokości 
sklepu „Merkury” oraz na końcu ul. Fabrycznej w Kunowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Markowi 
Mikosowi. 

Radny Marek Mikos zgłosił ustny wniosek w sprawie wymiany piasku w piaskownicach 
w miejscowości Rudka oraz wykonania przykryć tego piasku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marcie Ćwik. 
Radna Marta Ćwik podziękowała Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalno-

Mieszkaniowej w Kunowie za wysypanie kruszywa i wyrównanie równiarką drogi na tzw. 
Podlesiu i przypomniała o prośbie zamontowania lustra. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Teresie Łuckiej. 
Radna Teresa Łucka podziękowała za udzielenie odpowiedzi na 13 interpelacji, które zostały 

złożone w okresie między sesjami i wykonanie już niektórych prac, które były ich przedmiotem. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Darkowi 

Różalskiemu. 
Radny Darek Różalski zaproponował możliwość przykrywania piasku w piaskownicach. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Kierownikowi Zakładu 

Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu za 
wykonanie prac naprawczych na placu zabaw w miejscowości Boksycka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił Kierownika Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosława Wasilewskiego o pomalowanie ławek oraz 
uporządkowanie terenu na skwerze przy ul. Langiewicz. Ponadto Burmistrz poinformował, że 
sukcesywnie wszystkie zgłaszane prace będą wykonywane. Piach w skrzynkach, które znajdują 
się na placach zabaw zostanie wymieniony, a place zabaw, których powierzchnia w całości jest 
wysypana piaskiem, będzie wymieniana na inną wykładzinę, która pozwoli na utrzymanie 
nawierzchni w czystości. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu kierownik Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzacie Mazur. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że został wypracowany dokument Strategii Rozwoju Miasta i Gminy 
w Kunowie na lata 2021-2023. W związku z powyższym Burmistrz ogłosi konsultację 
przedmiotowych dokumentów w terminie od dnia 5 kwietnia do dnia 11 maja zgodnie 
z  ustawą o zasadach prowadzenia polityki i rozwoju oraz o udostępnianiu informacji 
o środowisku i jego ochronie udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko. Z dokumentem Strategii, diagnozy, treścią ogłoszenia oraz 
formularzem zgłoszeniowym uwag do dokumentu można się zapoznać na BIP-ie, stronie 
internetowej, tablicy ogłoszeń w urzędzie oraz tablicach ogłoszeń poszczególnych sołectw. 
Ponadto na dzień 14 kwietnia 2022 r. na godz. 16.00 zostało zaplanowane spotkanie 
konsultacyjne w sprawie ww. dokumentów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtysowi sołectwa Janik. 

Sołtys sołectwa Janik Wacław Klepacz zgłosił ustny wniosek o oczyszczenie 
metalowych zszywek z tablic ogłoszeniowych w sołectwie Janik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

 
21. Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXXI sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w posiedzeniu. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/25283/sesja-rady-miejskiej-31-marca-2022-r.htm 
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